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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: “Za rješavanje problematike iz područja vodnog 

gospodarstva, Ugovorom između Republike Hrvatske i BiH iz 1996. godine formirano je 

Povjerenstvo za vodno gospodarstvo. Je li to povjerenstvo u svome dosadašnjem radu imalo u 

središtu problematiku vezanu uz hidroakumulaciju Buško Blato, odnosno uvjete pod kojima 

se lokalne vode prikupljene na području općina Livno i Tomislavgrad koriste za proizvodnju 

električne energije u Republici Hrvatskoj?  

Proširit ću pitanje jednim potpitanjem – ima li Vijeće ministara BiH spoznaju o djelovanju, o 

radu ovoga Povjerenstva, koje je vrlo važno? Radi li ono ili je u međuvremenu prestalo s 

radom? Ali, u svakom slučaju, zamolio bih uvaženog gospodina Bevandu da poradi na 

dobivanju odgovora na ovo pitanje, jer mi je zaista važan i bez tog odgovora, ma kakav on 

bio, naprosto ne mogu podesiti neke korake koje inače planiram kada je riječ o ovoj 

problematici.” 
 


